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Tomko: 

Podnet na mestský cintorín. Oslovili ma občianky ohľadom odcudzenia predmetov z hrobov. 

Je to veľký problém, sú z toho dosť nešťastné, najmä v čase po novembri, kde veľa predmetov 

im bolo odcudzených. Pýtali sa, ako je robený kamerový systém na cintoríne, či dá sa s tým 

dačo urobiť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mestský cintorín, odcudzenie vecí. Túto vec neberieme na ľahkú váhu, samozrejme mesto 

monitoruje cintorín, takisto riešime správu aj spôsobom, že sú presne vyčlenené hodiny 

v rámci prevádzky, kde je cintorín dostupný verejnosti. Treba však na druhej strane povedať 

aj to, že nie stále sa dá zabrániť takýmto negatívnym javom, a je to v skutočnosti 

celospoločenský jav. Častokrát k cintorínom prichádzajú nielen blízki, ale aj vzdialení 

príbuzní, ktorí nie stále majú ochotu preukazovať kto sú a v akej súvislosti sú na cintoríne. 

Napriek tomu, správa cintorína zabezpečuje obhliadku, kontrolu pravidelnú, to podotýkam 

pravidelnú aj vo večerných hodinách, len je to istým spôsobom aj odporúčanie pozostalých 

alebo tých, ktorí sa starajú o hroby, aby opatrne a hlavne z dlhodobého hľadiska zvážili 

ponechávanie nejakých vzácnych veci na týchto hroboch. Kamerový systém sa nedokáže 

dostať presne, detailne ku každému hrobu a druhý problém, ktorý je, že tie negatívne javy sa 

znásobujú v celej spoločnosti a pravdepodobne noví ľudia sa nebránia ani tomu, aby sa tak 

stalo na cintoríne. Takže aj za pomoci mestskej polície, dokonca počas sviatkov hlavne 

dušičiek posilňujeme aj tieto priestory. Rómskou poriadkovou službou sa snažíme eliminovať 

tieto javy, zatiaľ sa nám dlhodobo darilo. Ak sú takéto informácie, takisto vás chcem 

poprosiť, aby ste ich adresovali správe cintorína a technických služieb, aby sme napr.  aj 

formou kamerového systému pokúsili dedukovať, kde, za akých okolností, v ktorom čase 

mohlo dôjsť k takejto situácii.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


